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بانک و بیمه

در استان تهران برای تامین زمین اقدام ملی مشکلی 
نداریم

خلیل محبت خواه مدیرکل راه و شهرس�ازی استان تهران گفت : در تامین زمین 
به منظور اجرای پروژه های اقدام ملی مشکلی نداریم. 

 به گزارش پایگاه خبری بانک مس��کن-هیبنا به نقل از وزارت راه و شهرسازی، خلیل محبت خواه، 
مدیرکل راه و شهرسازی استان تهران با اشاره به اینکه برای انجام ۴ هزار و ۵۷۴ واحد مسکن اقدام ملی 
بیش از ۴۸۲ هزار مترمربع زمین در استان تهران اختصاص داده شده است، گفت: در شهرهای استان 
برای تامین زمین مشکلی نداریم و حتی برای تعداد واحدهای بیشتر از پیش بینی ها هم می توانیم زمین 
اختصاص دهیم. وی در ادامه خاطرنشان کرد: شهرهای اسلامشهر با ۸۰۰ واحد، پاکدشت ۶۷۰ واحد، 
رباط کریم ۷۳۰ واحد، قرچک ۴۰۰ واحد، شهریار ۵۰۴ واحد، دماوند ۱۲۰۰ واحد و صفادشت با ۲۷۰ 
واحد ش��هرهای فعالی هستند که تحت نظارت اداره کل راه و شهرسازی استان تهران و بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی در حال اجرای پروژه های اقدام ملی هستند.

واکسیناسیون کارکنان نظام بانکی از اوایل هفته 
آینده آغاز می شود

با پیگیری های بانک مرکزی و شبکه بانکی واکسیناسیون کارکنان نظام بانکی از 
اوایل هفته آینده آغاز می شود. 

 به گزارش پایگاه خبری بانک مسکن-هیبنا به نقل از روابط عمومی بانک مرکزی، پیرو تلاش های 
این بانک از آغاز واکسیناسیون و نامه اخیر دکتر کمیجانی، رئیس کل بانک مرکزی به وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی، دکتر نمکی با توجه به آسیب پذیری کارمندان نظام بانکی به ویژه کارکنانی 
که در تماس مستقیم با ارباب رجوع هستند، دستور آغاز واکسیناسیون کارکنان بانکها را از اوایل هفته 
آینده صادر کرد. گفتنی است از ابتدای همه گیری ویروس کرونا تاکنون ۳۵ هزار نفر از کارکنان شبکه 
بانکی به این ویروس مبتلا شدند و متأسفانه ۲۶۰ نفر از این عزیزان طی مدت یاد شده به دلیل ابتلا 
به این ویروس در گذشتند. همچنین خاطر نشان می شود، بانک مرکزی طی مدت همه گیری ویروس 
کرونا، علی رغم شرایط سخت و مضایغ تحمیل شده، نسبت به تأمین ارز برای دارو، تجهیزات پزشکی 
و به طور ویژه واکسیناسیون برای رفاه و سلامت حال هموطنان عزیز کشورمان اقدام کرده است که 
این امر طی مکاتبه ای از سوی جناب آقای دکتر نمکی، وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی خطاب 

به رئیس کل بانک مرکزی مورد تقدیر و تشکر قرار گرفت.

افزایش سقف انتقال وجه در همراه بانک مهر ایران
 به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ایران، سقف انتقال وجه 

از طریق همراه بانک »مهریران« افزایش یافته است.
بر این اس��اس مشتریان بانک مهر ایران قادر خواهند بود از طریق همراه بانک، در 
هر روز تا ۵۰۰ میلیون ریال را منتقل کنند. این افزایش در مورد انتقال وجه داخلی 
و همچنین س��اتنا و پایا صدق می کند. س��قف انتقال وجه در هر ماه نیز ۵ میلیارد 

ریال در نظر گرفته شده است.

تقدیر رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران از خدمات 
بانک ملی ایران 

مع�اون رییس جمهور و رییس بنیاد ش�هید و امور ایثارگ�ران از اجرای قانون 
خدمات رسانی به ایثارگران در بانک ملی ایران تقدیر کرد. 

 ب��ه گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، در نشس��ت امروز محمدرضا حس��ین زاده 
مدیرعام��ل بانک که محم��ود پاکدل معاون تع��اون و امور اجتماعی بنیاد ش��هید و امور 
ایثارگران، سردار حسن زاده مدیرکل اشتغال و کارآفرینی بنیاد، جعفر واحدی رییس اداره 
کل تسهیلات رفاهی بنیاد، محمد رضایی رییس اداره کل سرمایه انسانی و نادر اکبری وند 
رییس اداره کل روابط عمومی بانک حضور داشتند، بر ترویج فرهنگ ایثارگری و جهادی و 
خدمت رسانی مطلوب به ایثارگران تاکید شد. حسین زاده با تاکید بر اینکه کارکنان بانک 
ملی ایران از ابتدای انقلاب اسلامی و زمان جنگ در خط ولایت هستند، گفت: این بانک 
در میان س��ایر دستگاه های کشور بیشترین تعداد نیروی ایثارگر را داراست و تلاش بانک 

بر ارایه خدمت مطلوب به این قشر است.
همچنین پاکدل نیز ضمن تقدیر از خدمت رس��انی ویژه بان��ک ملی ایران به ایثارگران 
گفت: این بانک طی سال های اخیر ارتباط شایسته ای با ایثارگران داشته و خدمت رسانی 

آن می تواند الگوی سایر بانک ها باشد. 
در پایان نشس��ت نی��ز معاون تعاون و امور اجتماعی بنیاد ش��هید و ام��ور ایثارگران به 
نمایندگی از س��عید اوحدی معاون رییس جمهور و رییس این بنیاد با اهدای لوح سپاس 

به حسین زاده از خدمات بانک ملی ایران قدردانی کرد.

افتتاح رسمی مرکز تخصصی پزشکی ) دی کلینیک ( چادرملو 

 تقدیر استاندار یزد از اقدامات ارزشمند چادرملو 
درراستاي مسئولیتهاي اجتماعي 

شرکت  معدنی و صنعتی چادرملو در راستای عمل به مسئولیت اجتماعی  
این بار اقدام به س�اخت و تجهیز مرکز تخصصی پزش�کی ) دی کلینیک ( 

شهرستان بهاباد در استان یزد نمود.
بر اس��اس این گزارش، ساختمان این مرکز بهداشتی و درمانی با زیر بنای  ۲۸۰ 
متر مربع به انضمام یک باب مسجد  در مجاورت بیمارستان حکیم بهاباد از اواسط 
س��ال گذش��ته آغاز و امروز همزمان با فر خنده عید سعید قربان با حضور استاندار 
یزد، نماینده مردم شهرس��تان بهاباد در مجلس ش��ورای اسلامي،  مدیران شرکت 
معدنی و صنعتی چادرملو و مس��ئولان شهرس��تان بهاباد رسما افتتاح و مورد بهره 

برداری قرار گرفت .       
دکتر طالبی اس��تاندار یزد در مراس��م افتتاح این مرکز پزش��کی ضمن تش��کر از 
اقدامات ارزش��مند ش��رکت معدنی و صنعت��ی چادرملو در ایفای مس��ئولیت های 
اجتماعی، از تلاش��های و حمایت های مهندس تقی زاده؛مدیرعامل و سایر مدیران 
این ش��رکت در رفع مش��کلات درمانی و پزشکی شهرس��تان بهاباد تجلیل و تقدیر 

نمود.
گفتنی اس��ت شهرس��تان بهاباد در مجاورت مجتمع معدن��ی چادرملو با ۳ هزار 
نیروی ش��اغل در  ۲۰۰ کیلومتر ش��هر یزد واقع شده اس��ت و بیش از ۲۰ هزارنفر 

جمعیت دارد.

کاهش ۱۰۰ هزار تنی فولاد چادرملو به دلیل قطعی برق 

 همکاری نامناسب وزارت نیرو با تولیدکنندگان برق 
در کشور 

همکاری نامناس�ب وزارت نیرو با تولیدکنندگان برق در کش�ور/ کاهش 
۱۰۰ هزار تنی فولاد چادرملو به دلیل قطعی برق مدیرعامل ش�رکت معدنی 
و صنعتی چادرملو گفت: مش�کلات مربوط ب�ه قطعی برق  و تاثیرات منفی 
که در صنعت فولاد بر جای گذاشته است از دو جنبه قابل بررسی است، در 
واقع این موضوع هم در در حوزه س�رمایه گذاری و هم در حوزه نگهداری 

به موقع و تعمیرات واحدهای نیروگاهی قابل تامل است.
مهن��دس ناصر تقی زاده با بیان ظرفیت های تولید برق این ش��رکت و همکاری 
خوبی که با وزارت نیرو داشته است، تصریح کرد: شرکت معدنی و صنعتی چادرملو، 
علاوه بر نیروگاه برق ۵۰۰ مگاواتی، حدود ۱۰ مگاوات تولید انرژی برق خورشیدی 
و ۲۵ مگاوات نیز از طریق نیروگاه گازوئیلی راه اندازی و به مدار اضافه کرده اس��ت 
ولی علی رغم تمامی این همکاری ها از طرف شرکت، وزارت نیرو کمترین همکاری 

را با ما داشته است.
تقی زاده با تاکید بر اینکه در حال حاضر کوره ذوب و قسمت فولاد سازی تعطیل 
ش��ده اس��ت، افزود: کاهش تولید ۱۰۰ هزار تنی که موجب تحمیل خسارات مالی 
بس��یار به ش��رکت شده است از دیگر خسارات و آس��یب های ناشی از  قطعی برق 

می باشد.

عص�ر آزادی / س�رویس بان�ک و بیمه:همزمان 
با عی�د س�عید غدیر خم ط�رح واکسیناس�یون 
سراس�ری کارکن�ان ش�بکه بانک�ی کش�ور طی 
مراسمی با حضور علیرضا زالی رئیس ستاد مقابله 
با کرونا استان تهران، محمد طالبی دبیر کل بانک 
مرکزی و جمعی از مدیران ش�بکه بانکی کش�ور 

برگزار شد.
به گزارش عصر آزادی آنلاین به نقل از روابط عمومی 
بانک ایران زمین: طی مراس��م نمادین، واکسیناس��یون 

صد نفر از کارکنان منتخب در شبکه بانکی از جمله دو 
نفر از همکاران شاغل در بانک ایران زمین انجام شد. 

زالی در این مراس��م کارکنان شبکه بانکی را به دلیل 
ماهیت ش��غلی شان، گروه پر ریس��ک در معرض ابتلا 
اعلام کرد و واکسیناس��یون این گروه را برای جلوگیری 
از شیوع ویروس در بین پرسنل و جامعه لازم و ضروری 

دانست.
واکسیناسیون سایر پرسنل خانواده بزرگ نظام بانکی 

کشور از این هفته آغاز خواهد می شود.

طرح واکسیناسیون سراسری 
کارکنان شبکه بانکی کشور

همزمان با عید سعید غدیر خم آغاز شد:

بیمارستان طالقانی تبریز از اقدام بانک آینده در خصوص اعطای 
تس�هیلات با شرایط آسان به کادر درمان این بیمارستان در قالب 

طرح »حمایت از فرشتگان سلامت«، قدردانی کرد.
دکتر احد اس��لامی، مدیر مرکز آموزش��ی درمانی بیمارس��تان طالقانی 
تبریز ضمن اعطای لوح ه��ای تقدیرنامه ، به صورت جداگانه از دکترمحمد 
فطانت، مدیرعامل بانک آینده و هم چنین رئیس ش��عبه »تبریز- خیابان 

راه آهن«، به عنوان نمایندگان بانک آینده، تشکر و قدردانی کرد. 
در این پیام، دکتر اس��لامی، رئیس بیمارس��تان، ضمن گرامی داش��ت 
"ت��لاش همکاران��ی که در س��نگر خدمت به م��ردم در راس��تای اهداف 
س��ازمانی، خالصانه از هیچ کوشش��ی دریغ نمی ورزند،" از سرمایه انسانی 
بانک آینده که "با صبر و متانت مثال زدنی، طی مراجعات متعدد و حضور 

در بیمارس��تان طالقانی تبریز، جهت ارائه وام به کادر درمان درگیر کرونا، 
نهایت همکاری را نموده اند،" قدردانی کرد.

طرح »حمایت از فرش��تگان س��لامت« بانک آینده از اسفندماه ۱۳99، 
ب��ا هدف قدردان��ی از تلاش ها و زحم��ات مدافعان س��لامت در مبارزه با 
همه گیری بیماری کرونا و در قالب اعطای تسهیلات خرد با شرایط آسان 
و ن��رخ ویژه برای کادر درمانی کش��ور، طراحی و عملیاتی ش��د. طی این 
طرح، تس��هیلاتی به مبلغ ۲۰۰ )دویس��ت( میلیون ریال به ازای هر فرد، 
با ن��رخ ۱۵ )پانزده( درص��د و بازپرداخت ۳۶ ماهه )با اقس��اط ماهیانه(، 

به صورت مستقیم به حساب متقاضیان، واریز شد.

طرح فرشتگان سلامت به آذربایجان رسید
 تقدیر بیمارستان طالقانی تبریز از حمایت کادر درمان

در بانک آینده

 افزایش سقف تسهیلات قرض الحسنه ضروری، عادی،
اشتغال و خرید انشعابات

 برنامه ریزی برای تزریق سریع واکسن کرونا
برای کارکنان بانک مسکن

شورای پول و اعتبار با پیشنهاد بانک مرکزی مبنی 
بر افزایش سقف تس�هیلات قرض الحسنه ضروری و 
عادی بانک ها و بانک های قرض الحس�نه، تسهیلات 
اشتغال و تسهیلات قرض الحسنه اعطائی بابت خرید 

انشعابات موافقت کرد. 
 ب��ه گزارش پای��گاه خبری بانک مس��کن-هیبنا به نقل 
از رواب��ط عمومی بانک مرکزی، در یک هزار و س��یصد و 
هجدهمین جلسه شورای پول و اعتبار که به ریاست دکتر 
کمیجانی، رییس کل بانک مرکزی و با حضور اعضای ش��ورا برگزار ش��د، افزایش سقف تسهیلات 
قرض الحسنه ضروری و عادی بانک ها و بانک های قرض الحسنه تا مبلغ پانصد )۵۰۰( میلیون ریال 
و همچنین افزایش سقف فردی تسهیلات قرض الحسنه اشتغال )اعم از مشاغل خانگی، افراد تحت 
پوش��ش کمیته امداد امام )ره( و بهزیستی، ایثارگران و ...( و سقف فردی تسهیلات قرض الحسنه 
اعطائی بابت خرید انشعابات و توسعه خانگی و کارگشایی امور کسب و کار خرد روستایی تا مبلغ 

یک هزار )۱.۰۰۰( میلیون ریال مورد موافقت اعضای شورا قرار گرفت.
گفتنی اس��ت در این جلس��ه، ش��ورای پول و اعتبار س��قف فردی و مدت بازپرداخت تسهیلات 
قرض الحس��نه مسکن محرومان ش��هری جهت مددجویان تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی 
)ره( و س��ازمان بهزیس��تی کش��ور را نیز افزایش و برای ش��هرهای کوچک کمتر از ۲۰۰هزار نفر، 
هش��تصد )۸۰۰( میلیون ریال و برای س��ایر شهرها یک هزار )۱.۰۰۰( میلیون ریال با بازپرداخت 

۱۰ سال تعیین کرد. 

مدیرعامل بانک مس�کن با اش�اره به برنامه ریزی 
ب�رای تزریق س�ریع واکس�ن کرونا ب�رای کارکنان 
بانک ها،گفت: پس از مکاتبه ب�ا رئیس جمهور، وزیر 
بهداش�ت با اولویت قرار گرفتن کارکنان بانک ها با 

تزریق واکسن کرونا موافقت کرد. 
به گ��زارش پایگاه خبری بانک مس��کن -هیبنا ؛ محمود 
شایان در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم با 
اشاره به خطرات مضاعف شیوع ویروس کرونا برای کارکنان 

بانک ها، یادآور ش��د: اواخر س��ال گذشته ش��ورای هماهنگی بانک ها به دنبال این بود که با استفاده از 
ظرفیت بیمارس��تان بانک ملی و با هزینه بانک ها واکس��ن موردنیاز کارکنان را وارد کشور کنند. وی 
افزود: به این ترتیب کارکنان بانک ها که در صف مقدم کار قرار دارند در برابر کرونا واکسینه شوند. وی 
بیان کرد: به دلایلی که معلوم نیست با این درخواست موافقت نشود. خیلی از گروه ها را مشمول تزریق 
واکسن کردند اما وزیر بهداشت کارکنان بانک را برای در اولویت قرار گرفتن کارکنان شعب بانک ها قبول 
نکرده بود. مدیرعامل بانک مس��کن با اشاره به این که بانک ها در مراکز بهداشتی و درمانی گاها شعبه 
داشتیم، گفت: جالب این بود که پرسنل بیمارستان واکسن تزریق می کردند اما به کارمند بانک که در 
محیط بیمارستان با مردم در ارتباط بودند تزریق نمی شد. شایان بیان کرد: پس از پیگیری های فراوان 
مدیران عامل بانک ها و مکاتبه آنها با رئیس جمهور و معاون اول رئیس جمهور ، دیروز وزارت بهداشت با 
اولویت قرار گرفتن کارکنان بانک ها برای تزریق واکسن کرونا موافقت کرد. وی گفت: بخش رفاهی بانک 

در حال پیگیری است که به چه نحو و کجا تزریق واکسن انجام شود.

عضو کمیسیون عمران مجلس با تاکید بر اینکه 
اگر قصد داریم بازار مس�کن کنترل ش�ود باید در 
یک برنامه بلند مدت به سمت تولید مسکن پایدار 
و متعادل شدن عرضه و تقاضا حرکت کنیم گفت: 
موفقیت تعیین سقف اجاره بها در فصل جابجایی 
و نقل و انتقالات باید مورد بررس�ی دقیق تر قرار 

بگیرد. 
 به گزارش خبرنگار پایگاه خبری بانک مسکن، تعادل 
عرضه و تقاضا سالهاس��ت که برای بخش مسکن به یک 
آرزو تبدیل ش��ده است و کارشناسان بر این باور هستند 
که برای رس��یدن به تعادل میان عرضه و تقاضا چاره ای 
جز رفتن به س��مت صنعتی سازی و دادن تسهیلات به 

بخش تولید نیست.
 تاکید مقامات بلند پایه کشور به خصوص رییس مجلس 
در روزهای اخیر که تاکید کرده است اگر صنعت مسکن 
را مردم سازی نکنیم در نطفه خفه می شود معتقد است 
که برای رهایی از س��نتی سازی باید این روش صنعتی 

سازی را گسترش دهیم. 
توجه بانک مسکن به دادن تسهیلات و افزایش سقف 

تس��هیلات تا ۴۵۰ میلیون تومان در 
سال جاری نشان داد که صنعتی سازی 
و اس��تفاده از فناوری روز در صنعت 
ساختمان تا چه حد می تواند در رونق 
 تولید و متعادل شدن عرضه و تقاضا 
مفید باش��د. علی اصغ��ر خانی عضو 
کمیس��یون عمران مجلس در پاسخ 
به این پرسش که برای متعادل شدن 
قیمت مس��کن و عرضه و تقاضا چه 

راهکارهایی می تواند مفید باش��د؟ گف��ت: نه فقط بازار 
مسکن بلکه هر کالایی و هر محصولی نمی تواند با قیمت 
گذاری دس��توری ساماندهی ش��ود. بهترین مسیر برای 
س��اماندهی بازار مسکن تولید و عرضه مسکن و متعادل 
ش��دن عرضه و تقاضا است. وی با اشاره به اینکه کاهش 
تولید مس��کن در سال های گذشته نتیجه ای جزء بهم 
خوردن عرضه و تقاضا و رشد جهش گونه قیمت مسکن 
هر چند سال یک بار نداشته است اظهار داشت: کنترل 
بازار مس��کن در گروی ایجاد تعادل میان عرضه و تقاضا 

است. 

به همی��ن منظور مدتهاس��ت که 
مجلس برای کوتاه کردن دست دلالان 
و جلوگیری از احتکار مسکن و عرضه 
واحدهای خالی به بازار، قانون مالیات 

بر خانه های خالی را تصویب کرد.
خانی در پاس��خ به این پرسش که 
آمارهای متفاوتی از میزان شناسایی 
خانه ه��ای خالی از س��کنه مطرح و 
منتش��ر می ش��ود افزود: بر اس��اس 
آمارهای اعلام ش��ده از س��وی وزارت راه و شهرس��ازی، 
ی��ک میلیون و ۳۰۰ هزار واحد خالی از س��کنه تاکنون 
شناسایی ش��ده که مطمئنا عرضه آن به بازار می تواند 
تغیی��رات مثبتی ایجاد کند. نماینده مردم ش��اهرود در 
مجلس با اش��اره به اینکه در کن��ار مالیات بر خانه های 
خالی از س��کنه تصویب و اجرای طرح مالیات بر عایدی 
س��رمایه تقاضای مسکن را واقعی می کند و قیمت ها را 
کاهش می دهد تاکید کرد: با مالیات بر خانه های خالی، 
مالی��ات را از خانه های خالی از س��کنه اخذ می کنیم و 
موجب عرضه آنها به بازار خواهیم ش��د. اما در خصوص 

مالیات بر عایدی س��رمایه باید گفت ک��ه این طرح که 
در اغلب کش��ورها اجرا ش��ده و موفقیت آمیز بوده است 
 مان��ع از س��وداگری و دلالی در خرید و فروش مس��کن

خواهد ش��د. عضو کمیس��یون عمران مجلس در پاسخ 
به این پرس��ش که اجرای دقیق قوانین مجلس از سوی 
دولت ها به خصوص در مورد بخش مسکن می تواند باعث 
رونق ساخت وساز و عرضه بموقع آنها در بازار و در نهایت 
موجب واقعی ش��دن قیمت مسکن ش��ود اما سوالی که 
مطرح است این است که آیا تعیین سقف برای اجاره بها را 
مورد بررسی قرار خواهید داد؟ گفت: موفقیت تعیین سقف 
اجاره بها نیازمند بررسی است.  خانی ادامه داد: با توجه به 
افزایش قیمت اجاره بها در سال ها اخیر، ستاد ملی مقابله 
با کرونا س��ال گذشته با پیشنهاد وزارت راه و شهرسازی 
برای کنترل بازار، سقف افزایش اجاره بها را برای استان 
تهران ۲۵ درصد و برای س��ایر شهرها ۲۰ درصد تعیین 
کرد و امس��ال نیز مجدداً این پیشنهاد مصوب و اجرایی 
شده است، اما اینکه تعیین سقف اجاره بها تا چه حدی 
 توانست جلوی افزایش قیمت ها را بگیرد، نیاز به بررسی 

بیشتری دارد.

عضو کمیسیون عمران مجلس مطرح کرد 
کنترل بازار مسکن در گروی تعادل عرضه و تقاضا

مُهر تأیید سهامداران بر عملکرد بانک مهر ایران
ب�ه گزارش روابط عمومی بانک قرض الحس�نه مهر ایران، به تازگی 
مجمع عمومی عادی سالانه و فوق العاده این بانک برگزار شد و بانک 
مهر ایران این توفیق را داشت که نظر مساعد سهامداران را نسبت به 

عملکرد سال مالی ۱۳۹۹ خود جلب کند.
در ادامه برخی از اظهارات نمایندگان سهامداران درباره عملکرد بانک مهر 
ایران در سال مالی ۱۳99 را می خوانیم. فرحی، نماینده بانک سپه اعلام کرد: 
از اعض��ای هیأت مدیره و مدیرعامل پرتلاش بانک مهر ایران بابت مجموعه 
اقدامات انجام شده در این بانک تشکر می کنم. بانک مهر ایران، بانک منظمی 
است؛ نکات برجسته ای نیز در گزارش های ارائه شده و همچنین برنامه های 
آتی وجود داشت. با توجه به کلیت گزارش می توان فهمید که عملکرد بانک 
در ش��اخص های اصلی بس��یار خوب بوده است. در بحث تجهیز و تخصیص 
اعتبارات و س��ایر موضوعات، عملکرد بانک نشان دهنده بهره وری بالای آن 
بوده و قابل تقدیر اس��ت. وی در ادامه به موضوع کفایت س��رمایه و تغییر ۴ 
درصدی آن اشاره کرد که به گفته او نیاز به توجه بیشتری از سوی سهامداران 
به تقویت سرمایه این بانک دارد. فرحی درخواست کرد که فعالیت های بانک 
به اقصی نقاط کش��ور گسترش یابد تا دیگر هموطنان نیز بتوانند از خدمات 
این بانک بهره ببرند. صالحی، نماینده بانک مسکن نیز ضمن تشکر از مدیران 
و کارکنان بانک مهر ایران، اظهار کرد: امیدوارم روزی را شاهد باشیم که بانک 

مهر ایران بزرگ ترین بانک کشور باشد. سیفی، نمایده بانک رفاه سخنان خود 
را این گونه مطرح کرد: جا دارد از زحمات همه پرس��نل و مدیران بانک مهر 
ایران تش��کر کنیم؛ زیرا این بانک در س��ال ۱۳99 عملکرد مطلوبی داشته و 
موارد مطرح شده قانع کننده بود. جا دارد از شهدای نظام بانکی نیز یاد کنیم 
که بر اثر بیماری کرونا جان خود را از دست دادند، از جمله دو تن از کارکنان 

بانک مهر ایران که به این علت جان باختند.

ابراز امیدواری نسبت به استمرار رشد بانک مهر ایران
موحدن��ژاد، نماین��ده بانک صنعت و مع��دن نیز ضم��ن تقدیر از همه 
اعض��ای خانواده ۳۰۰۰ نف��ری بانک مهر ایران گفت: س��ال ۱۳99 برای 
هم��ه بانک ها س��ال خاصی ب��ود، اما ای��ن ویژگی برای بان��ک مهر ایران 
محس��وس تر بود. علتش نیز این است که عمده مشتریان بانک مهر ایران 
از دهک های متوس��ط و پایین درآمدی هس��تند که آس��یب بیشتری از 
وضعیت اقتصادی دیدند. بر خلاف مس��ائلی که در وصول مطالبات بانک 
وجود داش��ت، اما عملکرد س��ال ۱۳99 مطلوب اس��ت و جای قدردانی 
دارد. به جن��اب دکتر اکبری، مدیرعامل و اعضای هیأت مدیره این بانک 
بابت عملکردش��ان تبریک می گویم و امیدوارم رش��د عملکرد بانک ادامه 
داشته باشد. موسوی، نماینده بانک ملی هم گفت: ما در آموزه های دینی 
خود، بحث قرض الحسنه را بیش از آنکه اقتصادی بدانیم، بحثی اعتقادی 
و اجتماع��ی می دانی��م. تلاش های اعضای هیأت مدی��ره بانک مهر ایران 
نیز در همین راس��تا ب��وده و کارهایی که در حوزه مس��ئولیت اجتماعی 
انجام ش��ده، قابل تقدیر اس��ت و امیدوارم تداوم داش��ته باش��د. اقدامات 
بان��ک مهر ایران در حوزه مس��ئولیت اجتماعی به ویژه در مناطق محروم، 
باعث کاهش آلام مردم شده است. این موضوع نیز قطعاً مورد تأیید همه

 

ما قرار دارد.


